
 

REFERAT 
25.10.2022 kl. 1645-1900 
Formøde for forældrevalgte kl. 1630.  
Øvrige møder kl. 1645 til mødestart. 
 
Forældrerepræsentanter: 

Annika Kristensen, Kaya Nørgaard Hansen, Ida Sonne Gottschalk Westerberg, Karsten 

Søgaard, Jens Christian Juhl Pedersen, Pernille Bruhn Hansen, Rasmus Jensen 

Rechnagel 

Medarbejderrepræsentanter: 

Bo Madsen og Helle Thomsen 

Eksterne repræsentanter: 

Karsten Møller Pedersen (Lokalrådet) 

Elevrepræsentant(er): 

Anna Møberg og Mathias Styrk Christensen 

Ledelsen: 

Pernille Heide (viceskoleleder) og Steen Møller (skoleleder) 

 

Evt. Bemærkninger:  

 

Afbud: Jens Christian, Kaya, Bo, Anna, Mathias 

 

DAGSORDEN 

 

BESLUTNING ANSVARLIG 

1. Godkendelse af referat 

2 min 

 

Godkendt  

2. Godkendelse af dagsorden 

3 min 

 

Godkendt  

3. Orientering 

20 min 

- Elevråd 

- Formanden 

- Forældrerepr. 

- Eksterne repr. 

- Medarb.repr. 

- Skoleledelse 

 

Forældrerepr.: 

• Skolerejsen for 9.kl. var vellykket og en 

stor succes 

• Praktikugen for 9.kl. var en stor succes 

• Flere positive tilbagemeldinger om stor 

tilfredshed med skolefotografering 

• Forældre skal føle sig velkommen til at 

rette henvendelse til skolebestyrelsen. 

Ingen er forkerte, alle børn og forældre er 

betydningsfulde for sammenhængen i og 

omkring Hejnsvig Skole. 

 

Medarb.repr.: 

• Motionsdagen blev afviklet med succes. 

Der blev bl.a. uddelt præmie til den elev, 

der havde ydet en særlig indsats i forhold 

til kammerater. En elev var på fantastisk 

vis særlig hjælpsom, da en yngre elev fik 

uventede problemer undervejs i løbet. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Ledelsen: 

• Første projektforløb afsluttet med succes 

og med god tilslutning til ”åbent-hus-

arrangement” 

• 3 medarbejdere har i uge 41 været på 

kursus i Frankrig for at få inspiration og 

sparring vedr. projektbaseret læring. 

Kurset arrangeres via Erasmus+, som 

kommunen er akkrediteret til, så det er 

helt uden omkostninger for skolen at 

sende folk afsted. 

• Der planlægges de første projektforløb i 

5. – 8.kl., hvor henholdsvis 5. – 6.kl. har 

projekt sammen 

• Pernille berettede om en rigtig god og 

vellykket studierejse med 9.kl. til 

Budapest 

 

4. Skolebestyrelsens arbejde 

50 min 

Hvert medlem laver en præsentation af sig 

selv. ”Hvem er jeg” (max. 3 min) 

(aftalt på møde d. 13/9). Formålet er at lære 

hinanden bedre at kende. 

 

I forlængelse af præsentationen fortælles 

kort om egne forventninger: 

• Hvordan kan jeg bidrage til arbejdet i 

skolebestyrelsen og til et positivt 

samarbejde? 

• Hvilke forventninger har jeg til jer? 

 

Efterfølgende drøftelse vedr. mål for 

skolebestyrelsen for perioden 

 

 

Følgende 2 mål blev besluttet: 

• Løbende synliggørelse af 

skolebestyrelsens arbejde for forældre for 

at skabe mere positiv opmærksomhed 

omkring skolebestyrelsesarbejdet 

• Større forældredeltagelse ved 

arrangementer og møder i skolen 

 

 

 

 

5. Princip for ekskursioner, 

lejrskoler og skolerejser 

10 min 

Fremlæggelse af redigeret og opdateret 

princip på baggrund af drøftelser på seneste 

møde. 

 

Redigeret princip er godkendt. 

Ledelsen 



 

 

6. Princip for skole-hjem-

samarbejde 

25 min 

 

Drøftelse vedr. opdatering af princip (bilag) 

Udsat fra seneste møde. 

 

Udsat til kommende møde 

 

 

7. Præsentation af skolen 

15 min 

 

Som en del af skolebestyrelsens tilsyn 

ønskes en fremlæggelse, hvor ledelsen 

præsenterer skolen bredt set. Hvad har 

skolen succes med, og hvilke udfordringer 

opleves? 

 

Skoleleder fremlagde skolens succeser og 

udfordringer. Den umiddelbare 

tilbagemelding fra bestyrelsen var, at 

fremlæggelsen svarede fint til forventningen. 

 

Ledelsen 

8. Madordning 

5 min 

Skolens madordning er opsagt og bortfalder 

d. 13/10. 

Kort drøftelse – hvad gør vi? 

Evt. nedsættelse af udvalg. 

 

Steen orienterede om, at der havde været en 

drøftelse med Lynghedeskolen, da de 

ligesom os har brugt samme madordning og 

nu også står uden leverandør. Der har været 

kontakt til Hejnsvig Forsamlingshus vedr. 

drøftelse af muligheder. 

Hotel Hedemarken, Grindsted, blev foreslået 

som mulig leverandør. 

Steen arbejder videre med mulighederne. 

 

 

9. Eventuelt 

5 min 

 

• Tak til Ida for sit engagement i 

skolebestyrelsen. Ida udtræder af 

skolebestyrelsen efter dette møde. 

•  

 

 

 

Overførte punkter fra tidligere møder, men som endnu ikke er på dagsorden, eller dagsordenforslag, 

der endnu ikke er sat på: 

 

 

 


